

Styrelsemöte i Gladur, Roslagens islandshästförening

Datum 2012-12-09

Närvarande: Malin Ring, Léanne Lindqvist, Linda Eriksson, Louise Östlund, Karin Lejdström

§1	Val av justerare Karin Lejdström
§2	Godkännande av dagordningen Godkännes
§3	Inkommande/avgående post Inget att rapportera
§4	Ekonomi Ekonomiska beslut tagna sedan senaste mötet: Beslut att det är ok att köpa in fika/pyssel till ungdomsaktivitet (2021-11-25) Beslut att köpa in Gleys mailkonton för 750:-/ år (2021-10-08 väntar in ordförandes röst) Beslut att det är ok att Fritidsutskottet har kurs med MS på Toftinge (2021-09-09) Beslut om att sponsra SM-ekipage med 1000 :- som de själva får söka (2021-08-05)
§5	Tävlingsutskottet Ann har slutat, Göran föreslås som ny Istölten bokad i Hallstavik 2022-03-05, v. 9 Jällatävlingen blir inte av 2022
§6	Ungdomsutskottet I dagsläget få anmälda till helgens julpysselaktivitet. Förslag finns att göra aktivitet riktad mot avel - förslag om Elsa eller Nina kanske kan hålla i den Finns möjlighet att tillgå ungdomars mailadresser?
§7	Fritidsutskottet Inget nytt att rapportera, Malin Schön kurserna blev inte av.
§8	Avelsutskottet

	Föl- och unghästmönstringen gick bra. Önskemål att boka Nina även till nästa år. Förslag att kanske ha aktivitet riktad mot avelsvisning med Elsa eller Nina, kanske mot ungdomar men kanske mot alla Gladurmedlemmar
§9	Tidningsutskottet Verkar vilande just nu, Louise hör med Malou hur de ligger till
§10	Hemsida och Facebook Ganska låg aktivitet just nu Förslag finns att skriva lite mer om utskotten på hemsidan Förslag finns också
§11	Upplandsdistriktet Det är möte idag, vilket krockar med detta. Lisa återkommer i chatten Upplandsmot satsas på till 2022
§12	Medlemmar Inget nytt
§13	Föregående protokoll Gås igenom
§14	Att göra listan Linda
§15	Övrigt Gladurs brodyrkort finns om man vill beställa profilkläder från Sif En grupp skapas för att bättre kolla upp profilkläder - Malin, Lisa och Leanne Beslut tas att fixar ett eget Zoom-konto - betalversionen
§16	Nästa möte Röstas om på Facebook - förslag mitten/slutet på januari

	Förslag om att ha mer intervall och struktur på mötestiderna - vi funderar på ett passande intervall till nästa möte, förslagsvis kvartalsvis, specificera hur många ordinarie som ska vara med - göra det tydligt.
--	---

Sekreterare

Justerare